
Delovanje splošnoizobraževalne
knjižnice Grosuplje v letu 1987

V preteklem letu je vsak prebivalec
naše občine obiskal osrednjo knjižnico
Grosuplje in krajevne knjižnice skoraj
dvakrat, na dom si je izposodil tri knji-
ge, v čitalnici pa so obiskovalci prebirali
ozir. prelistali še 22.807 knjig in časopi-
sov. Takšni so statistični podatki, ki
kažejo, da občani iz leta v leto raje obis-
kujejo našo knjižnico. V primerjavi z
letom 1986 se je zmanjSal !e obisk čital-
nice v Grosupljem, kar je pričakovana
posledica neprimernega in močno otne-
jenega prostora čitalnice.

Knjižničarke z veseljem ugotavlja-
mo, da se je povečalo povpraševanje po
strokovnih informacijah z različnih
področij. V preteklem letu smo posre-
dovali kar 2.499 takšnih informacij, ki
smo jih črpali tudi iz literature, ki je ni v

našem knjižnem fondu. Pri zadovolje-
vanju potreb po strokovnih informaci-"
jah se poslužujemo tudi dobro razvite
medknjižnične izposoje v Sloveniji.

V1.1987 smo po dveletni prekinitvi
zaradi prostorskih in kadrovskih težav
ponovno začeli intenzivneje uvajati do-
datne obltke za popularizacijo knjige in
knjižničarstva, saj so jih naši obiskoval-
ci zelo pogrešali. Ker je problem pre-
majhnega prostora knjižnice še vedno
pereč, si pri organiziranju dodatnih
oblik dela z bralci pomagatno na različ-
ne načine. Pravljičnih ur so se udeleže-
vali poleg malčkov iz Grosupljega tudi
najmlajši iz krajevnih skupnosti Stična
in Videm-Dobrepolje, v Stični in Gro-
supljem pa smo imeli ob slovenskem

Vtrinek z rastave »Kje poiskati informacijo?«

kulturnem prazniku Še dodatne ure
pravljic za otroke iz VVO Stična ter
Grosupljega. Pravljice je poslušalo 173
otrok. razveseljiv obisk je bil v Stični in
Dobrepolju. Ob slcrvenskem kulturoem
prazniku smo imeli še »dan odprtih
vrat« in razstavo glasil osnovnih 5ol ter
delovnih organizacij naše občine.

V osrednji knjižnici je bilo še. 11 pri-
ložnostnih knjižnih razstav, kiso bile po
obsegu zaradi premajhnega prostora si-
cer skromne, a so si jih bralci z zanima-
njem ogledovali. Likovna dela so raz-
stavljali: Štefan Horvat, Miran Krivec,
Avguštin Knafelj, Matevž Skufca in
Marija Tralar. V mesecu oktobru pa
smo imeli nepozabno srečanje z dr.
Matjažem Kmeclom.

Razveseljivo je tudi vse tesnejše sode-
lovanje z delovnimi organizacijami. V

• preteklem letu smo jim nudili različne
usluge predvsem pri organiziranju kul-
turnih prireditev, vendar se delavci
knjižnice trudimo, da bi lo sodelovanje
seglo tudi na posredovanje strokovnih
informacij. V ta namen in za lažjo ter
dostopnejšo izposojo knjig bralcem
stno začeli z akcijo za dosego samo-
upravnega sporazuma med OZD in
našo knjižnico. Akcija sicer do sedaj še
ni prinesla zadovoljivih rezultatov, ven-
dar še teče in upamo, da bodo OZD
kljub teikemu fvnančnemu položaju
našle nekaj sredstev in svojim delavcem
oraogočile brezplačno izposojo knjig
ter za poslovanje zagotovile realizacijo
želenih strokovtiih informacij.

Naša osrednja knjižnica mora postati
kulturno-informacijski center občine,
saj ga nedvomno potrebujemo. Ta cilj

• je sicer §e daleč, a upamo, da ga bomo s
skupnimi močmi tudi uresničili.
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